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Ja 
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Avs 

 Mikael Westin C X X   X      
 Annika Lindström  C X X   X      
 Håkan Lindström C X X   X      
 Eva Sundin -           
 Elisabeth Björklund  Afr X X   X      
 Jonas Andersson S X  X   X     
 Elisabet Fjellström S X  X   X     
 Lennart Skoog S X  X   X     
 Kjell Grafström S X  X   X     
 Katarina Sahlin  S X  X   X     
 Ulla Vikander - x X   X      
             
 Ersättare            
 Stefan Nilsson KD           
 Ingrid Alf C           
 Isak Lexner Andersson C x X   X      
 Larz Danielsson C           
 Susanne Söderström Afr           
 Seppo Valli S           
 Gudrun Wikén S           
 Bob Jonsson S           
 Gunilla Olsson S           
 Catarina Raswill Antan V           
 Pehr Häggkvist SD           
 SUMMA  11 6 5  6 5     
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KS § 143 Dnr KS 2020/973 

Förhållandet visstidsanställningar kontra tillsvidare. 
 

2020-09-30 

Tillsvidare 442 personer 

Visstid  248 personer 

2020-11-30 

Tillsvidare 445 personer 

Visstid  264 personer 

2020-12-30 

Tillsvidare       446 personer 

Visstid            275 personer 

2021-01-31 

Tillsvidare       439 personer 

Visstid            278 personer 

 

Ökningen av visstidsanställda personer mellan september och januari har med stor sannolikhet 
att göra med den pågående pandemin. Då kommunen tar in timvikarier för att lösa behovet vid 
ökad sjukfrånvaro och frånvaro för vård av barn. 

Förklaringar 
I antalet personer ”visstid” finns de medarbetare som har: 

• En begränsad anställningstid. 

• En anställning enligt AB eller PAN.  

• Ett vikariat eller allmänvisstidsanställning. 

• Månads- eller timlön. 

I denna siffra presenteras antalet personer, inte antalet anställningsavtal. (En person kan ha flera 
anställningsavtal pågående samtidigt.) 

Antalet personer redovisar att de har ett aktivt anställningsavtal, inte i vilken utsträckning eller om 
de har arbetat. 

Anställningar enligt BEA är inte med i denna beräkning. 

 

  

 

 

 
 

AB = Allmänna bestämmelser 

PAN = Personlig assistent och anhörigvårdare 

BEA = Bestämmelser för arbetstagare i arbetsmarknadspolitiska insatser 
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Information från verksamheten KS 210316 
Pandemin fortgår och tyvärr har den tagit fart igen, framförallt i omvärlden runtom Ragunda 
kommun. För att minska risken för smittspridning kommer högstadiet i såväl Stugun som 
Hammarstrand ha fjärrundervisning veckan efter sportlovet samt veckan efter påsklovet. Vi har i 
skrivande stund ingen känd smitta inom stöd och omsorgsförvaltningen och samtliga vårdtagare 
på särskilt boende har fått sina två vaccinsprutor, alla vårdtagare inom hemtjänst har fått minst en 
spruta. Vi screenar vårdpersonal för att upptäcka asymtomatisk smitta. 

De som kan fortsätter att arbeta hemifrån, möten ska, även fortsättningsvis, ske digitalt och vi 
följer med noggrannhet Folkhälsomyndighetens rekommendationer i samtliga verksamheter. 
Distansarbete är beslutat till och med sista juni.  

Ragunda kommun har minskat frekvensen på samordningsmöten med anledning av covid-19 till 
en gång i veckan, men med möjlighet att snabbt kalla till extra insatt möte.  

Vi fortsätter vår dialog med Thailändska ambassaden och kommer nu att direktupphandla 
juristtjänst för framtagande av avtal att presentera, först för Kommunstyrelsen och sedan, om 
godkänt, vidare till den Thailändska ambassaden. 

En ny förvaltningschef för stöd och omsorg är på plats, vi hälsar välkommen till Nils-Olof 
Nilsson som senast kommer från ett arbete som IFO-chef i Nordanstig. Nils-Olof har bred 
erfarenhet inom chefsuppdrag inom det sociala men även inom barn- och utbildning.  

Tyvärr behöver vi gå in i en ny rekrytering av förvaltningschef för 
Samhällsbyggnadsförvaltningen då nuvarande chef valt att säga upp sin tjänst. I samband med 
denna annonsering kommer även övrig ledningsstruktur inom den förvaltningen att ses över. 
Detta sker såklart i god samverkan med fackliga organisationer och med syfte att skapa de bästa 
förutsättningar för såväl chefer som medarbetare. Något vi tror kommer att ge god effekt för de 
vi är till för såväl inom som utom organisationen. 

Vi har haft ett uppstartsmöte, gemensamt tjänstepersoner och politik, avseende budget 2022 och 
det kändes som en bra start för planeringen. Vi har också haft ett första förvaltnings- och 
politikergemensamt möte avseende den skolutredning som beslutades skulle genomföras på KS i 
oktober 2020. 

Vidare är det snart dags att kunna arbeta i det it-baserade verksamhetssystemet Stratsys. Olika 
funktioner kommer att genomgå utbildning nu i mars. 

Med hopp om en god vaccintilldelning möter vi våren med tillförsikt! 

 

I tjänsten,  
Eva Norum kommundirektör 
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Mottagare 

  

Information, uppföljning av avgifter för kopior av 
allmänna handlingar  

Förslag till beslut 
Att Kommunstyrelsen godkänner denna information samt beslutar att begära en 
ny utvärdering till Kommunstyrelsemötet i december 2021 

Sammanfattning av ärendet 
Sammantaget, samtliga förvaltningar, uppskattas tiden för administration av 
allmänna handlingar att ta 32h/vecka, i genomsnitt. 

Cirka halva tiden utgörs av kommunledningsförvaltningen och de övriga 
förvaltningarna står för resterande tid tillsammans fördelat jämnt. 

Vi har hittills, sedan beslut i Kommunfullmäktige 24 september 2020, inte tagit 
betalt för några utlämnade handlingar i pappersformat. Detta då det inte är vanligt 
att handlingar begärs ut i fysisk form och särskilt inte i någon större mängd.  

 

Konsekvenser för barn 
Att möjliggöra utlämnande av allmänna handlingar gynnar den demokratiska 
processen och således alla medborgare. 

 

Beredande handläggare 
Eva Norum 
Kommundirektör 
Kommunledningsförvaltningen 

Jenny Kriström 
Förvaltningschef 
Kommunledningsförvaltningen 

Beslut skickas till 
Eva Norum 

Dokumenttyp 

Tjänsteskrivelse 
Datum 

2021-02-23 
Diarienummer 

KS 2020/1290 

Postadress 

Ragunda kommun 
Kommunledningsförvaltningen 
Box 150 
844 21 Hammarstrand 

Besöksadress 

Centralgatan 15 
Telefon 

0696-68 20 00 

E-post 

kommun@ragunda.se 
Webb 

www.ragunda.se 

Organisationsnummer 

212000-2452 
Bankgiro 

267-8761 
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         Information från kommunalrådet. 
 
Covid-19 fortsätter att hålla sitt grepp om vår kommun, vi har fortfarande låg smitta men den 
finns och vi får hoppas att den inte eskalerar. Vår personal fortsätter på ett imponerande sätt att 
hålla igång våra verksamheter. 

 Den tillsatta fibergruppen har haft två möten och haft Servanet för redovisning i KF. Vi väntar 
nu på en utredning utifrån den återremiss som blev i fiberfrågan. 

Vi skall även försöka få en träff med Sollefteå kommun, dom har skött allt i egen regi, då får vi en 
bild av deras verksamhet och kostnader för kommun såväl slutkund. 

Delar av presidiet tillsammans med tre tjänstemän har haft möte med Thailands ambassad, ett 
positivt och inspirerande möte, längre rapport kommer. 

Jag har deltagit i biogasmöte med de andra kommunalråden i länet, processen rullar på och 
förhoppningsvis blir det positiva beslut från alla kommuner nu på försommaren. 

Vi har haft möte med arbetsgruppen som jobbar i ett projekt som heter, En attraktiv region. 

Spännande projekt som förhoppningsvis gör att vår region ska marknadsföras på ett så bra sätt så 
fler människor vill flytta hit. 

Handelsbankens nedläggning var inte bra för vår kommun, det innebär att vi är helt utan fysisk 
bank nu, jag och Jonas delade upp vilka vi ska/har kontaktat, vi jobbar vidare med frågan. 

Vi har haft möte med arbetsmiljöverket, ett bra möte och vi har en del att förbättra men mycket 
är också bra redan. 

Jag har haft möte med samling näringsliv tillsammans med övriga kommunalråd och regionråd, 
samling näringsliv ska jobba fram en plan för att länet ska växa. 

Jag har även haft teamsmöte med kronprinsessparet, ett givande och intressant möte. 

 

 

Mikael Westin © KSO 
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Information från Samhällsbyggnadsutskottet till KS. 
 

Ombyggnation av Strandlidens går in i slutfas och mattor, dörrar, takinstallationer mm är på väg 
upp. Ventilationen är till stor del dragen och förbereds för att kunna startas upp.                          
Tyvärr uppstod stora fördyringar och Presidiet har därför fattat beslut att tillskjuta 700 tkr till 
projektet på Strandliden för de ytterligare kostnader som uppdagades under ombyggnationen.                 
Det görs för att inte arbetet ska stanna upp. Planerad slutbesiktning till v 13 2021 

Personalsituationen i förvaltningen är fortfarande tidvis ansträngd pga. sjukskrivningar och 
därmed högre arbetsbelastning.  

Tyvärr meddelade Förvaltningschef Olle Pettersson att har avslutar sin anställning på Ragunda 
Kommun den 31 maj 2021. Han kommer dock att arbeta 25% fram till dess.                                                                   
Han trivs helt enkelt inte med arbete inom offentlig förvaltning och kommer fortsättningsvis att 
arbeta inom privata sektorn.                                                                                                            

Förvaltningen jobbar just nu med att ta fram underlag till skolutredningen.                                             
Även en utredning kring Bergegården pågår. 

Förvaltningen har fortsatt Covid-anpassning av verksamheten men det mesta av arbetet kan ändå 
utföras, antingen på distans som för tjänstemännen eller med viss anpassning som inom städ och 
vaktmästeri.  

Arbetet med budget 2022 har startats upp och Samhällsbyggnadsförvaltningen går in i en period 
med budgetarbete och planering för innevarande år, dels intern planering, men även mer 
övergripande verksamhetsplanering för året. Planering av arbete inför sommaren pågår, bland 
annat att eftersöka arrendator till Döda fallets servering. 

Jonas Kriström som är projektledare för fiberutbyggnaden i Ragunda kommer tillsammans med 
Jari Rahm som precis tillträtt som bredbandssamordnare att fortsätta jobbet med de två pågående 
fiberprojekten i kommunen. Först ut är sträckan Mårdsjön, Öravattnet och Skyttmon. 
Grävningen ska förhoppningsvis vara igång till försommaren med beräknad sluttid i projektet till 
sista december 2021. 

Sedan följer Projekt Ragunda Östra som innefattar Överböle i väst och vidare mot Västeråsen i 
östra delarna av kommunen. Första etappen, som börjar med sträckan Hammarstrand till 
Ragunda, ska börja byggas under 2021. Båda projekten ska vara klara till utgången av år 2022.                   
Dessa projekt är prioriterade efter vilka stöd vi är beviljade för fiberutbyggnaden. 

Simhallen i Stugun kommer hållas stängd hela vårterminen pga. renovering, liksom Koppelhällan 
som även den kommer att hållas stängd detta år pga. renovering.  

 

Annica Lindström                                                                                                                      
Ordförande                                                                                                           
Samhällsbyggnadsutskottet 



Inomhusmiljö AndersOlovskolan - luftmätning 
 
Förekomst av partiklar/sporer i fyra lektionssalar samt i skolsköterskans utrymme och i ett 
rum i biblioteket. I köket var det mycket riklig förekomst. 
Man kommer nu att rengöra ventilationsaggregaten, under tiden sätts det in luftrenare i 
klassrummen. En matta i ett rum byts ut. 
 
En enkät har gjorts på AnderOlovskolan hur man upplever inomhusmiljön. Den visar på 
upplevelse på dålig luft, varmt inne när det är varmt ute, kallt inne när det är kallt ute, 
obehag i luftrör, näsa, ögon. Man anger också avsaknad av fler utrymmen för att kunna föra 
samtal med vårdnadshavare, kolleger och elever. 
 
Kulturanalysen: Arbete med resultat från analysen pågår, processarbete med ledning, 
struktur och uppdragsdialog - vad innebär det att arbeta som lärare  
 
Det finns presidiebeslut på att fjärrundervisning är förlängt från v 8 till v 15 för att glesa ut i 
lokalerna. Alla som vill får vara på skolan och får sin undervisning där. 
 
Ekonomi: Barn och utbildning kommer att gå med ett underskott ca 3miljoner. Till största del 
personalkostnader och då på Hansåkerskolan. Ökade kostnader för konsulter elevhälsan, sex 
särskoleutredningar är på gång. Malin Rimö har vid två separata till fällen redogjort för den 
ekonomiska situation på Hansåkerskolan. Det innefattar en redovisning med risk- och 
konsekvensanalys vad som behöver göras för att komma i ram. 
 
Familjecentralen är fortfarande stängd, nu tittar man på digitala lösningar som på liknande 
sätt prövas i andra kommuner. 
 
Förvaltningen samarbetar med Elin Dahlin och Håkan Phil kring listan på inrapporterade 
felanmälningar gällande lokaler och dylikt, verksamheten upplever nu att det händer mycket 
utifrån inrapporterade ärenden  
 
Anders Olov- och Hansåkerskolan har anmält intresse för att delta i en screening som 
regionen erbjuder på personal och elever som har varit på resor under sportlovet. Om 
skolorna får delta så sker detta veckorna 11 och 12. Syftet är att se en eventuell ökning av 
covid. Regionen har i skrivande stund inte svarat. 
 
Skolutredning 
Ett första möte har genomförts och fokus låg på skolorna i Bispgården och Hammarstrand 
och de uppdrag som förvaltningarna fått från KS AU: 

• Kostnad för att renovera nuvarande skola i Bispgården 
• Möjlighet att använda tomt vid Nipängen för skolverksamhet. 
• Kostnad för att flytta årskurs 4 och 5 till området vid Kullstaskolan 
• Förskolans och fritidshemmets placering måste också tas i beaktande. 
• Kostnad för flytt av årskurs 4 och 5 till område vid Kullstaskolan. 

Efter underlag av detta fattar politiken beslut om hur gå vidare. 
 
//Elisabeth 



Sociala utskottet för KS kännedom 

 

På uppdrag från su har förvaltningen en pågående genomlysning av Timecare arbetsschema med 
fokus på en effektiv organisation där möjligheterna till minimering av delade turer samt heltidsnorm 
också varit invägda parametrar. En första redovisning visar att detta är ett komplicerat pussel. 
Genom redovisningen kan vi konstatera att vi har en relativt stor andel timvikarier för att täcka upp 
olika slag av frånvaro, inte bara sjukfrånvaro utan också planerad frånvaro. Med budgeteringen för 
2021 med en bemanning med nyckeltalet 0,7 blir situationen bättre men vi har fortsatt stort behov 
av timvikarier. Det är viktigt att vi kan gå vidare med att se vilka möjligheter det kan finnas att 
förvandla så många timvikariat som möjligt till fasta tjänster. Detta skulle av allt att döma vara en 
vinst för både arbetstagare och arbetsgivare.  

Vaccinering covid-19 är nu inne i nästa fas när säbo och hemtjänstens brukare är vaccinerade och 
tillika personalen inom dessa grupper (dos två återstår för en del) Det är alltså regionen som nu 
vaccinerar 80+.  

Jag har också deltagit i de båda gemensamma nämnderna för upphandling. När det gäller 
sjukvårdsmaterial är situationen bra och stabil. 

Inom Ifo är läget fortfarande stabilt och inga stora förändringar i verksamheten. Inom ekonomiskt 
bistånd börjar man att arbeta med ett mer förenklat förfarande för att kunna prioritera 
arbetsinsatsen bättre. Det betyder att ansvar för uppgiftslämnande i större utsträckning vilar på den 
sökande och att förvaltningens kontroll sker genom stickprovskontroll. Vi ser ingen ökning av klienter 
till ekonomiskt bistånd trots pandemin. 

Samverkan inom länet genom familjehemscentrum är sedan Berg beslutat lämna samarbetet hotat. 
Ett nytt avtal skall tas fram men arbetet har varit besvärligt. Vi har från vår sida gemensamt med 
förvaltningen hävdat att vi skall fortsätta detta samarbete med samma form som tidigare. Arbetet 
fortgår med att ta fram tv å förslag där ett i princip är samma form som tidigare och en variant där 
man gemensamt från Östersund samverkar med rekrytering och utbildning. Det skulle betyda att vi 
skulle hamna utan utredningsfunktion i Ragunda vilket skulle betyda att vi tex. skulle tvingas anlita 
konsult för detta och/eller hitta ett annat samarbete med grannkommuner. 

Den 1/3 tillträdde Nils-Olof Nilsson som ny förvaltningschef inom vård och omsorg. 

 

 

Håkan Lindström 



Rapport från Direktionen JGY 5 mars 2021 

 

Information om pandemins påverkan inom JGY. Sista 2 veckorna har det varit ett fåtal fall inom 
Torsta, Bräcke, Bispgården och Wången. Däremot Åre har haft många fall och nya fall finns på 
Fyrvalla. Wargentin har flertal klasser hemskickade. Elevhälsan meddelar att flertal ungdomar har  
fått besvär med psykisk ohälsa pga distansutbildningar. Positiv påverkan för de elever som erbjuds 
komma på skolan. Planeras antikroppstester och erbjudande om screening. Fortsätter planering om 
distansstudier som tidigare t om påsk, till att börja med. Inventering gjord av alla utbildningsdelar där 
det uppstått utbildningsskuld som redovisas och även vilka planer man har för att det ska lösas.  

Näringslivsundersökning gjord där fokus varit kompetens och utveckling för alla länets kommuner. 
Många småföretag i Jämtland, 5500 st permitterade inom tillverkning, handel, hotell-restaurang och 
kultur mestadels. 4500st arbetslösa.Lägre än rikets snitt. 3705 st företag, 1607 st intervjuer gjorts. 
47% svarsfrekvens. Komplement till Arbetsförmedlingens yrkesprognos.  

Resultat: Många företag vill ha vidare kontakt med kommunernas Näringslivskontor. Främst är det 
yrkeskompetenser som efterfrågas, snickare, elektriker, bilmekaniker, lastbil/bussförare. 
Eftergymnasiala kompetenser redovisningsekonomer och programmerare. Även kortare utbildningar 
såsom lokalvård, servicepersonal, tillverkning och i skogen. De analyser som gjorts visar att de flesta 
efterfrågade yrkena har JGY utbildningar till. Många företag positiva till praktikanter, APL, ta emot 
studiebesök och sämre svenska kunskaper inga hinder.  

Samverkansavtal mellan JGY och Östersunds kommun angående vuxenutbildning.Östersunds 
kommun över låter huvudmannaskapet för genomförande av vissa av kommunens vuxenutbildningar 
till JGY. Kommunen och Lärcentrum ansvarar fortsatt för beslut om antagning, elevregistrering, 
studievägledning. Beslutet godkännes.  

Justering av ledningsorganisation. 1. Rektorsområde 3-4 slås ihop till rektorsområde 3 (Bispgården, 
Bräcke och Fyrvalla) fr om 1 juli 2021. 2. RO 5 byter namn till RO 4 (Åre, Torsta, Wången) från 1 juli 
2021. Beslutet godkändes. 

Antagning HT 2021. 73% av elever söker JGY i första hand. Yrkestekniska ansökningar 50%. 
Bispgården 0 sökande El&Energi. Transport 16 platser, 6 sökande. Industri 2 sökande. Detta gäller 
förstahandssökande. Beslutet godkändes.  

Elevers psykiska mående:Svårigheter att få behandling. Depressioner, ångest, ADHD, ätstörningar, 
sämre skolprestationer, problematisk skolfrånvaro. Öka medvetenheten hos personal i skolan genom 
bl a utbildningar. BUP har 57% (85% i riket) måluppfyllelse om första besöket, vuxna 64% (80% i 
riket).  

Årsredovisning 2020. Föredras och godkännes efter vissa justeringar.  

Sammanfattning: JGY gärna inbjudna till KF för att informera om JGY.  

Aktuellt inom JGY: Ägarsamråd 18 mars. Årsredovisning redovisas samt budget för 2022. 
Coronamiljarden är en fråga. Mösstagningsbal 2021 inställd. 100.000 kr fördelas till varje 
avgångsklass. Medarbetaremöte 23 aug digitalt. Särskilda förbildningsdagar 23-24 aug. Kompetens 
utvecklingsplan förhandlas med facken.  
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Magnus Ahnfelt

Från: Stefan Nilsson
Skickat: den 15 mars 2021 23:52
Till: Magnus Ahnfelt
Ämne: Fwd: Den åttauddiga stjärnan

 
 

Info från Räddningstjänstförbundet  

 
 

Ämne: Den åttauddiga stjärnan/ som kuriosa,  

 

Sedan 1800‐talet har den åttauddiga stjärnan existerat inom 

brandkårer i Europa. Stjärnan speglar en etisk norm för hela 

yrkeskåren och varje udd representerar följande egenskaper: 

 Lojalitet 

 Kunskap 

 Omtanke 

 Takt 

 Uppmärksamhet 

 Mod 

 Skicklighet 

 Uthållighet 

 
 
Vad händer I Jämtlands. 
Räddningstjänstförbundet.  
Från Direktionsmötet i fredags. 
Årsredovisningen 2020 inför kommande ägarsamråd nästa vecka.  
I övrigt kommer ett nytt IVPA‐avtal att slutas med regionen, dvs I 
Väntan på Ambulans. Ett för ytterkommunerna viktigt avtal. 
SOS Alarm larmar ut räddningstjänsten i de fall dår det tar längre tid 
än 20 minuter för en ambulans att komma på plats! Till det åker 
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räddningstjänsten alltid på hjärtstoppslarm. 
Regionen ersätter förbundet för dessa utryckningar, vilket regleras i 
avtalet. 
Ny stn i Brunflo. 
Inom de närmaste dagarna kommer beslut att komma vad gäller 
viket företag som kommer att få bygga brandstationen i Brunflo. 
På torsdag möte med ägarsamrådet gällande RTJ‐förbundet, dvs 7 
kommuner.  
Som jag nämnt tidigare är Åre kommun på väg in i förbundet, 
därmed skulle alla länets kommuner vara med i förbundet. 
Som info. 
Kommande helg har vi WC‐tävlingarna 19‐21 mars, de som vi 
övertog från Norge. 
Håll ut ‐ håll avstånd. 
 
 
 

 

 
Övrigt från Förbundet. 
 
• Hemställan statsbidrag 
Ärendetföredrogsi direktionen den 13 november 2020. Beslutet blev att hemställatill 
ägarkommunernaatt de särskildamedlen frånregeringen angåendeoperativ ledning av 
räddningstjänstenska överförastill räddningstjänstförbundetenligt statens intentioner. 
Ragunda kommun ca: 20.000!  
 
Nya RiB‐avtal= Räddnings tj i beredskap. 
Ny  överenskommelsenförlön‐och anställningsformerför RiB‐ anställda  
 
Ordförande uppmaning att direktionens ledamöteratt fåinsyn i sina hemkommuners hantering av 
brandskydd inom LSS‐boende. Brandskyddsfrågankommer att återkommapå direktionsmötena. 
 
”Min kommentar:” 
Se framför er, en brand på några av våra fastigheter, loftgång. 
En funktionshindrad bor på andra våningen. Trångt, ingen nödutgång. Kan bli bekymmersamt. 
Ragunda kommun är väl förhållandevis förskonad när det gäller att åtgärda. Få objekt!  
 
Ordföranden uppmanar oss som direktionens ledamöteratt fåinsyn i sina hemkommuners hantering 
av brandskydd inom LSS‐boende. Brandskyddsfrågankommer att återkommapå direktionsmötena. 
 
Räddsam Y Z ‐ Gemensamt operativt ledningssystem 
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godkännerviljeinriktningen att gemensamt driva ett operativt ledningssystem för Jämtlands och 
Västernorrlands län. 
 
&Bakgrund 
Erfarenheter från tidigare händelser, bland annat skogsbranden i Västmanland 2014 och 
skogsbrandsommaren 2018, visar att räddningstjänsternai Sverige behöverstärkasin förmåga att 
leda och genomföraräddningsinsatserunder ansträngdaförhållanden.Detta gällerockså 
räddningstjänsternai Jämtlands och Västernorrlands län. 
Det pågårredan arbeten föratt stärkaden operativa ledningen i de bådalänen.Under år2021 
införräddningstjänsternaförsti respektive län gemensamma operativa ledningssystem. 
 
Min kommentar. 
”Denna översyn‐ samverkan är behövd. En faktor att räkna med i framtiden, är försvarets etablering 
i Sollefteå och Östersund. 



 
 

 

 

Anmälan av delegationsbeslut till kommunstyrelsens sammanträde den 16 mars 2021 
 

Beslutsfattare Beslutets innehåll Diarienummer Datum 

Kommunstyrelsens presidium Tilläggsäskande Strandliden KS/2020/933 2021-03-02 

Kommunstyrelsens presidium Fjärrundervisning under perioden v 8-v 15 KS 2021/228 2021-02-18 

Kommunstyrelsens presidium Tillskott av medel, Världsarv Ragundadalen AB KS 2021/200 2021-02-12 

Kommunstyrelsens presidium Lovpengar, 129 000 kronor KS 2021/188 2021-02-12 

Sociala utskottet  Omprövning LVU 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/104 2021-02-11 

Sociala utskottet Övervägande familjehem enl SoL 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/105 2021-02-11 

Sociala utskottet Övervägande familjehem enl SoL 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL  

KS 2021/106 2021-02-11 

Sociala utskottet Övervägande familjehem enl SoL 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/107 2021-02-11 

Sociala utskottet Övervägande, familjehem enl. LVU 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/108 2021-02-11 

Sociala utskottet Medgivande till boende enligt Sol  
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/117 2021-02-11 

Sociala utskottet Övervägande LVU 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2020/1309 2021-02-11 

Sociala utskottet Omprövning LVU 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2020/1310 2021-02-11 



 
 

 

 

Sociala utskottet Vård enligt LVU 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/162 2021-02-11 

Sociala utskottet Yttrande i ärende om överklagan LVU 
Sekretessbelagd enligt 26 kap. § 1 OSL 

KS 2021/270 2021-03-03 

   
                                                         

  



Kommunstyrelsen    BEVAKNINGSLISTA 2021 2021-03-16 
 

Paragraf Ärende Åtgärd Ansvar Handläggare Klart 
Ks § 8/14 
 

Riktlinjer, rutiner, nivå – 
Anhörigbidrag 

Årlig uppföljning Sociala utskottet Nils-Olof Nilsson Okt -21 
 

Ks § 7/14 Avgifter o Taxor Vård- och 
omsorg samt Kostenheten 

Årlig uppföljning Sociala utskottet Nils-Olof Nilsson Okt -21 
 

Ks § 5/19 Taxor VA samt rutin för 
revideringar 

 Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Okt -21 

Ks § 156/19 Beslutsunderlag – Thailändska 
paviljongen 

Utredning Kommunstyrelsen Eva Norum Maj -21 

KS § 20/20 Försäljning av fastigheter Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Vid varje 
KS 

KS §173/20 Framtidens skolverksamhet Delrapportering Barn-och 
utbildningsutskottet 

Maria Renvall Maj -21 

KS 178/20 Nyviksvägen Utredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Maj -21 
KS 180/20 Bergegården Utredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Maj  -21 
KS §181/20 Medborgarförslag, skridskorink Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Maj -21 
KS §182/20 Medborgarförslag, carport 

Stugun 
Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Maj -21 

KS §183/20 Medborgarförslag, lekplats 
Stugun 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Maj -21 

 Rötgasanläggning Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Varje KS 
KS § /21 Avgifter, kopior allmänna 

handlingar 
Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Dec -21 

KS 2021/179 Medborgarförslag. Säkrare 
skolväg för skolbarnen på 
Kullstaskolan 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept -21 
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KS 2021/179 Medborgarförslag. Matavfallet 
på Nipängen 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept-21 

KS 2021/296 Avtal Servanet Eventuell beredning Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 

Eva Norum Sept-21 

 Direktiv budget Återrapportering Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 

Eva Norum Maj -21 
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